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شــهروند| قهرمان پرآوازه پرورش  انــدام ایران و 
جهان مدتی است به دلیل ابتلا به بیماری ناشناخته 
واسکولیت )التهاب رگ( در بیمارستان به سر می برد 
اما  همچنان با روحیه ای بالا بــه ادامه زندگی امیدوار 
اســت. از چند روز قبــل ورزشــکاران،  هنرمندان و 
مســئولان ایرانی در کنار برخی ورزشکاران خارجی 
برای کمک به بیت الله عباسپور از طرق مختلف دست 
به کار شــده اند تا این قهرمان ارزنده جهان سلامتی 

خود را بار دیگر به دست آورد.
آخرین وضع »بیتو«

بیت الله عباســپور که به واســطه قهرمانی هایش 
در جهان به »بیتو« مشــهور شــده، مدتی است که 
به بیماری ناشناخته »واســکولیت« دچار شده و به 
گفته پزشــکان این بیماری هیچ ارتباطی به ورزش 
و مصرف مکمل های ورزشی ندارد. او که تا به حال 5 
عمل جراحی انجام داده، هم اکنون در بیمارستان آتیه 
تهران ممنوع الملاقات شده است. عباسپور تا به حال 
55 کیلوگرم از وزن خود را از دست داده اما همچنان 
در برابر این بیماری سخت مقاومت می کند. به گفته 
اطرافیان این قهرمان تــا به حال 160 میلیون هزینه 
برای انجام مراحل درمانی عباسپور انجام شده و قیمت 
هر آمپولی که به او زده می شود، 5 میلیون تومان است.

قول دستیار ویژه رئیس جمهوری
دوشنبه شب گذشــته حســین فریدون برادر و 
دستیار ویژه رئیس جمهوري،  محمود گودرزی وزیر 
ورزش و جوانان و چند تن از معاونان وی با حضور در 
بیمارستان آتیه از عباسپور عیادت کردند. فریدون در 

این دیدار قول هرگونه همکاری را داد:  »هر امکاناتی 
که برای مداوای این قهرمان نیاز است از طریق وزارت 
بهداشــت و وزارت ورزش همکاری های لازم صورت 
خواهد گرفت. هزینه های بیمارستان این قهرمان نیز 

به صورت کامل پرداخت می شود.«
جامعه ورزش و هنر دست به کار شدند

دوشــنبه شــب بود که بعد از همه گیر شدن خبر 
وضع نه چندان مســاعد قهرمان پرورش اندام ایران 
جامعه ورزش و هنر دست به کار شدند. هم در تهران 
و هم در کرج مراسم گلریزانی برای کمک به بیت الله 
عباسپور انجام شــد که ورزشــکارانی از رشته های 
مختلف مثل فوتبال، کشتی و پرورش اندام به همراه 
برخی از هنرمندان در این مراسم ها شرکت داشتند. 
سهراب آزاد،  یکی از دوستان نزدیک عباسپور و رئیس 
انجمن ســپک تاکرا که برگزارکننده گلریزان تهران 
بود،  دراین باره به »شــهروند« می گوید: »عباســپور 
هفته ای 3 بار در باشگاه بنده حضور پیدا می کرد و جزو 
دوستان نزدیک من بود. ما هم کوچکترین کاری که 
می توانستیم انجام دهیم همین بود که برای کمک به 
وی گلریزانی برگزار کنیم که خدا را شکر با استقبال 
خوبی مواجه شــد. البتــه من برای ایــن کار از خود 
بیت الله هم رخصت گرفتــم و درنهایت 124 میلیون 
از این مراسم به دســت آمد که سریعا آن را به حساب 
عباســپور واریز کردیم. عباســپور بیماری سختی 
را سپری می کند و شاید هر کســی به جای او بود،  تا 
همین جا هم دوام نمی آورد.« همچنین گفته می شود 
300 میلیون تومان نیز عواید گلریزان در کرج بوده که 

به دست خانواده عباسپور خواهد رسید.
کمک 100 هزار دلاری خارجی ها

با کمک دنیس جیمز، قهرمان مطرح  پرورش اندام 
جهان که مربی بیت الله عباسپور محسوب می شود،  
کمپینی در خارج از ایران نیز برای کمک به قهرمان 
ایرانی تشــکیل شــده اســت. او از ورزشــکاران و 
علاقه مندان پرورش اندام درخواست کرده تا با اهدای 
کمک های مالی به این ورزشکار کمک کنند تا »بیتو« 
روی پای خود بایستد و بزرگ شدن فرزندانش را ببیند. 
به گفته جیمز تاکنون 39 هــزار دلار برای کمک به 
عباسپور جمع آوری شده و انتظار می رود تا روزهای 

آینده این مبلغ به 100 هزار دلار برسد.
همسر عباسپور:  او به ما هم روحیه می دهد

همسر بیت الله عباســپور که سخت ترین روزهای 
زندگی اش را پشــت ســر می گذارد، دربــاره وضع 
همسرش به »شهروند« می گوید:   »بیماری که بیت الله 
دچار آن شده،  بیماری خیلی نادری است. با این حال 
ما از بزرگترین پروفسورهای ایران نیز کمک گرفته ایم 
و آنها نیز به ما اعلام کردند که نیازی نیست به خارج از 
کشور منتقل شود. روحیه همسرم در برابر این بیماری 
بسیار بالاست و حتی به ما هم روحیه می دهد.« او یک 
جمله از قول خود عباســپور نیز بیان می کند:  »شیر 
همیشه شیر اســت، چه داخل قفس و چه بیرون از 
قفس!«وی همچنین درباره کمــک جامعه ورزش 
می افزاید:»تا دوشنبه  شب خودمان هم خبر نداشتیم 
که قرار است گلریزان برای کمک به بیت الله انجام شود. 
البته دستیار ویژه رئیس جمهوری و وزیر ورزش نیز به 

ملاقات همسرم آمدند و قول هایی دادند که امیدوارم 
عملی شود. در خارج از کشور نیز دنیس جیمز به عنوان 
مربی بیت الله مشــغول جمع آوری کمک اســت و 
امیدوارم که این اقدامات باعث بهبودی همسرم شود.«

پورعلی فرد:  کاری از دستمان برنمی آید
ناصر پورعلی فرد،  رئیس فدراســیون پرورش اندام 
نیز دربــاره آخرین وضع قهرمان بدنســازی ایران به 
»شهروند« می گوید: »ما به شدت پیگیر کمک هایی 
هستیم که از سوی افراد و ارگان های مختلف می رسد. 
البته افراد زیادی در این مدت اعلام آمادگی کرده اند 
و حتی دستیار ویژه رئیس جمهوری و وزیر ورزش نیز 
دراین باره اقدام کردند. فعلا کاری به غیر از دعا کردن 
از دستمان برنمی آید و امیدواریم که مردم نیز در کنار 
کمک های مالی به این قهرمان بــاارزش برای او دعا 

کنند تا هرچه زودتر به آغوش خانواده اش بازگردد.«
قهرمانی که فرو نمی ریزد

بیت الله عباســپور که با وجود قهرمانی های فراوان 
خود در جهان همواره به خوش اخلاقی در میان جامعه 
پرورش اندام مشهور است،  روزهای سختی را سپری 
می کند. با این حال به نظر می رسد کسی که جهانیان، 
پرورش اندام ایران را با نام او می شناسند،  به این راحتی 
فرو نمی ریزد و با روحیه خوب قصد دارد بیماری سخت 
و نادر خود را شکست دهد. امید است با شور همگانی 
که برای کمک به عباســپور به وجود آمده،  او هرچه 
سریع تر سلامتی اش را به دست آورد چون مشاهده 
مرد خوش هیکل ورزش ایران روی تخت بیمارستان 

برای هرکسی دشوار است.

گزارش »شهروند« از تلاش های داخل و خارج کشور برای بهبودی قهرمان پرورش اندام ایران

جهان، نگران »بیتو«
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روی خط فوتبال د  نیا

شمارش معکوس برای پایان روزهای باواریایی گواردیولا

پپ، زیر تیغ تیز شده انتقادات
شــهروند| مردی که در بازی های بزرگ پای احساســش می ایستد 
و بی دلیل فقط به خاطــر پایبندی به خودش، در تمــام طول یک بازی، 
بی توجه به تاکتیک رقیب، شیوه خودش را اعمال می کند، قطعا باید این قدر 
انتقاد بشــنود و از کوره در برود! پپ گواردیولا مانند آب می ماند؛ به شکل 
ظرفش)سیستم باشگاهش( درمی آید اما وقتی می غرد، سونامی می شود؛ 
سونامی  از جنس آنچه اخیرا روی سر رسانه ها آوار شد. موفق ترین سرمربی 
تاریخ بارسلونا پس از شکست تیمش، بایرن مونیخ در ضربات پنالتی بازی 
سوپرجام آلمان و اســتفاده نکردن از گوتزه، داد همه را درآورد و خود برای 
یکی از معدود دفعات، اینگونه عصبانی شــد: »درباره دلایل بازی نکردن 
گوتزه می توانید از مولر و روبن سوال بپرسید. من نمی توانم در هر مصاحبه 
و کنفرانس درباره بازی کردن و نیمکت نشینی تک تک بازیکنان توضیح 
بدهم. رسانه ها و بازیکنان می دانند که فقط 11 نفر در یک بازی به میدان 
 می روند. در ضمن گوتزه بازیکن محبوب من اســت و فصل گذشته غیر از

 2، 3 بــازی در تمام رقابت ها به میدان رفت. بازیکنــان باید در تمرین مرا 
مجاب به قرار دادشان در ترکیب کنند، نه با اتکا به گذشته  خود. این بازیکنان 

هستند که مرا متقاعد می کنند، نه رسانه ها!«
اظهارات جنجالی ماتیوس

لوتار ماتیوس، کاپیتان سابق تیم ملی آلمان به عنوان یک همیشه مخالف 
در اظهاراتی جالب، مورینیو را برتر از گواردیولا دانســت. دلیل او، صریح تر 
بودن و نتایج بهتر آقای خاص اســت. به زعم یکی از تنها 2 بازیکن دارای 
سابقه 5 حضور در جام جهانی، مورینیو صفتی دارد که در گواردیولا دیده 
نمی شود؛ حرف زدن رک و صریح در چشم بازیکنان! در مقام مقایسه جام ها، 
اختلافی بین 2 مربی وجود دارد چون هر 2 بار فاتح لیگ  قهرمانان شده اند و 
اگر مورینیو در چلسی، اینتر، رئال مادرید و پورتو قهرمان لیگ داخلی شده، 
گواردیولا هم با کسب 16 جام در 4 سال، پرافتخارترین مربی تاریخ بارسلونا 
نام گرفت. به اعتقاد لوتار ماتیوس، صبرکــردن بایرن برای تمدید قرارداد 

مردی که قراردادش رو به اتمام اســت، 2 معنا دارد؛ 
یا تمدید در زمســتان یا اخراج در آن مقطع! البته 
گواردیولا با این جملات ادعا کرد از این مقایسه لذت 
ســابق را نمی برد: » همهحق انتقاد دارند. مورینیو 
یکی از بهترین مربیان دنیاســت اما نمی دانم من 
بهترین هســتم یا نه. این جا نیامدم تا بهترین بودن 

خودم را ثابت کنم. در بایرن هستم تا بهترین ها 
را برای تیمم رقــم بزنم. به نظر منتقدان اگر 

ببریم، همه چیز خوب است وگرنه حتما 
بازیکنان شیوه مرا درک نمی کنند!« این 

روزها اخبار زیادی درباره تبدیل شدن 
گواردیولا به جانشین پیگرینی در 
آســتانه اخراج از منچستر سیتی 
شنیده می شــود اما هنوز خبری 
تأیید نشده دراین باره وجود ندارد. 

شهروند| درست هنگامی که تصور می کردیم، تنها 
نماینده باقیمانده ایران در لیگ  قهرمانان آسیا بی هیچ 
مشــکلی و با اتکا به یک فصل نقل و انتقالات موفق، راه 
خود را به ســمت موفقیت بیشتر می گشــاید، آتش 
مشکلات مالی به جان تیم ناکام هفته آخر2 فصل اخیر 

لیگ  برتر افتاد.
مشکل علنی شده

معضلات مالی پنهان مانده روز اول تیر علنی شــد؛ 
وقتی اختلاف 2 عضو هیــات مدیره، تعطیلی تیم های 
پایه باشگاه را در پی داشت و حتی گفته می شد قنبرزاده، 
مدیرعامل باشــگاه بر اثر اختلاف شــدید بــا اعضای 
هیأت مدیره استعفا می کند، درنهایت بدون این که خبری 
از حل اختلافات باشد، مدیرعامل در سمتش باقی ماند. 
جالب این که روسای باشــگاه به شدت تلاش می کنند 
اختلاف بین عماد حسینی، رئیس هیأت امنای باشگاه 
نفت که معاون توســعه مهندســی وزارت نفت است و 
منصور قنبرزاده را تکذیب کنند، اما انگار دیگر جایی برای 
روابط دیپلماتیک و پرده پوشــی نمانده و پس از شروع 
اختلاف بر ســر تمدید قرارداد بیرانوند و سهم خواهی 
قنبرزاده و حسینی در جایزه بهترین تیم لیگ )که روی 
ســن مراســم انتخاب بهترین ها به هر 2 نفر داده شد( 
حالا ماجرا به پایان بندی تلخی رسیده است؛ جایی که 
منصوریان، سرمربی خوش فکر نفت اعتراضات جسته و 

گریخته اخیر بازیکنان را مکتوب کرده است.
نامه های   منصوریان

سرمربی نفت در نامه اول خود خطاب به مدیرعامل 
باشگاه نوشــته در یک اقدام احساسی از تاریخ 7 خرداد 
1394 بدون داشــتن هیچ گونه قراردادی شروع به کار 

کرده و باتوجه به این که در روزهای گذشــته پیشنهاد 
کتبی خود را ارایه داده ، هیچ گونه تفاهمنامه مالی ای از 
سوی باشگاه تنظیم نشده اســت. او خواهش کرده بود 
قبل از بازی با تراکتورســازی حقوق پرداخت نشده اش 
و همچنین معوقات بازیکنان پرداخت شود؛ اتفاقی که 
رخ نداد و باعث شده هفته  پیش علی  منصوریان از پرواز 
به تبریز و حضور کنار تیم ممانعت کند اما با وساطت و 
ریش ســفیدی، منصوریان همراه تیم به تبریز رفت و 
حالا تا پایان بازی با صبا به روســای باشگاه فرصت داده 
اســت. منصوریان شــاکی به همین اقدام هم بسنده 
نکرد و رونوشتی از نامه دوم خود را برای عمادحسینی 

)رئیس هیأت امنا(، جوادی )رئیس هیأت موســس(، 
شهریاری )عضو هیأت امنا(، شــاه کرمی )عضو هیأت 
موسس(، آل اسحاق و زارعی هنزکی )بازرس حقوقی و 
عضو کمیته نقل و انتقالات(، ابراهیمی )مدیر اجرایی(، 
میرشــیبانی )مدیرفنی( و ایرانیان )سرپرست( ارسال 
کرد. منصوریان در این نامه لحن متفاوتی داشت و به قول 
خوش می خواست به دور از احساسات، مسائلی را برای 
مسئولان باشگاه بیان کند؛ مسائلی مانند برگزار نشدن 
اردو، تسویه حســاب نکردن با او بعــد از تمدید قرارداد 
مالی، خلف وعده و پرداخت نکردن 25 درصد از قرارداد 
 سال جدید پس از امضای قرارداد جدید و تسویه حساب 

پاداش های  سال گذشــته که به زعم منصوریان باعث 
متوقف ماندن پروژه رساندن نفت به استانداردهای تیم  

برتر لیگ شده است.
مقصر اصلی،   منصوریان

در این بین انگار مشــکل اصلی، نگارنــده این نامه 
است چون گویا مسئولان باشــگاه نفت مسائلی مانند 
بدهکاری های فصل گذشته اعم از هزینه کفش، بلیت، 
لوازم ورزشــی ریکاوری، آشپزخانه و ریز بدهکاری های 
 دیگر را به گــردن منصوریــان انداخته اند. همچنین 
تأمین نکردن وسایل ورزشی فصل جدید مانند کفش، 
گرمکن، ساک و غیره، دیگر مسائل سوق دهنده باشگاه به 

روزهای سیاه آینده است.
حرف های متناقض رئیس هیأت امنا

در این شرایط، عماد حسینی هم متقابلا از منصوریان 
گلــه دارد. او ادعا کرده حدود 2 مــاه پیش برای تمدید 
قرارداد منصوریان با این مربی جوان به گفت وگو پرداخت 
و همان زمان هم سرمربی به مبلغ اعلام شده راضی نبود. 
حالا این که چطور 20 روز قبل باز هم منصوریان نامه ای 
برای تنظیم قراردادش می نویســد، جای ســوال دارد! 
رئیس هیأت امنا نمی داند سرمربی با مدیرعامل باشگاه به 
توافق رسیده یا نه اما خوشبین است و اعلام کرده اگر هم 
تا به حال قراردادی امضا نشده، حتما قنبرزاده تصمیمی 
در این باره نگرفته است. حسینی از رسانه ای شدن نامه ها 
گله دارد چون این مکاتبــات خانوادگی بوده و در حالت 
عادی نباید از در باشــگاه به بیرون رسوخ می کرد. به هر 
حال با این وضع باید هرچه سریع تر موانع موفقیت را از 
سر راه تنها نماینده باقیمانده کشورمان در لیگ  قهرمانان 

برداریم؛ البته اگر پول کافی برسد! 

 تنها  نماینده ایران در آسیا در دام مشکلات مالی

نفت در آستانه اعتصاب بزرگ

 جاسم برای یاغی گری یک هفته هم صبر نکرد

فوتبال، خسته از کرار
افشارزاده:  با اصرار فتح الله زاده نگهش داشتم!

شهروند| با این که مســئولان باشگاه استقلال 
و کادر فنی این تیم به هــواداران قول دادند  هافبک 
عراقی و بداخلاق استقلال این فصل اصلاح شود و 
دیگر رفتارهای گذشته را از او شاهد نباشیم، اما به 
نظر می رسد شرایط برعکس شــده و این عراقی از 
همین هفته های ابتدایی حاشیه سازی را آغاز کرده 

است.
زورگویی که پول هم آرامش نمی کند

جاســم  کرار که به اعتقاد بسیاری از کارشناسان 
آغازکننده خیلی از حاشیه های استقلال در فصل 
گذشته بود و درواقع یکی از عوامل ناکامی این تیم 
محسوب می شــود،  باز هم سر ناســازگاری دارد. 
مسئولان باشگاه استقلال برای این که او را ساکت 
کنند تا از حاشیه جلوگیری شود،  بعد از چند بار داد 
و فریاد کرار در باشــگاه تمام قرارداد فصل گذشته 
وی را پرداخت کردند. با وجود این و قول مسئولان 
اســتقلال برای پرداخت 40 درصد از قرارداد فصل 
جدید کرار،  این بازیکن عراقی در تمرینات روزهای 

اخیر یا غیبت داشته یا با تأخیر حاضر شده است.
صدای بازیکنان هم درآمد

از رختکن استقلال خبرهایی به گوش می رسد 
که بازیکنان این تیم در گفت وگو با مسئولان بارها 
نارضایتی خود را از رفتارهای کــرار اعلام کرده اند. 
آنها معتقدند نباید تبعیضــی در پرداخت پول بین 
بازیکنان باشــد و به خاطر همین حتی شــنیده 
می شود 3 تن از بازیکنان قدیمی استقلال نزد پرویز 
مظلومی رفته اند و خواستار این شده اند که به خاطر 
رفتارهای عجیب کرار او را در بازی مقابل ملوان روی 
نیمکت بنشاند. حنیف عمران زاده یکی از معترضان 
به کرار اســت که گفته چرا باید این  هافبک عراقی 
پول بیشتری بگیرد و درنهایت هم در تمرین حاضر 

نشود؟
افشارزاده:  مخالف ماندنش بودم

بهرام افشارزاده، مدیرعامل استقلال با اعلام خبر 
احضار جاسم کرار به کمیته انضباطی باشگاه به دلیل 
غیبت در تمرینات درباره رفتارهای او به »شهروند« 
می گوید: »باور کنید که من مخالف ماندن کرار بودم 
و به اصرار مظلومی و یکسری دیگر از دوستان ازجمله 
فتح الله زاده او را نگه داشــتیم. من می دانســتم که 
رفتارهای او تغییری نمی کند و فقط برای تیم حاشیه 
درســت می کند. حالا هم باید به خاطر رفتارش در 
کمیته انضباطی باشگاه پاسخگو باشد چون پیراهن 

استقلال مقدس است.«
قول مظلومی چه شد؟

پرویز مظلومــی درحالی خواســتار ماندن کرار 
در تیمش شــد که قول داده بود در این فصل دیگر 
حاشیه ای از این  هافبک عراقی دیده نشود اما هنوز به 
هفته دوم لیگ  برتر نرسیده ایم که یاغی عراقی باز هم 
اعتراض هایش را شروع کرد. باید دید این بار برخورد 
مسئولان استقلال با رفتارهای تکراری جاسم کرار 

چیست؟

حاشیه

تیتر بازی

 با اعــلام اســامی داوران هفتــه دوم لیگ برتر 
مشخص شد. محسن قهرمانی بعد از 22 ماه با دربی 

اصفهان به داوری برمی گردد.
   صمد نیکخواه بهرامی، کاپیتان تیم ملی بسکتبال 
با دانشگاه قرارداد امضا کرد و پس از پایان لیگ چین 

در این تیم بازی خواهد کرد.
  سیامند رحمان، قوی ترین مرد دارای معلولیت 
جهان، از سوی کمیته بین المللی پارالمپیک، نامزد 
دریافت عنوان برترین ورزشکار ماه جولای در جهان 

شد.
  صاحبی، دبیر فدراسیون تیروکمان از سمت خود 

استعفا کرد و کیارستمی جای او را گرفت.
   اینیســتا، مســی، بوســکتس و ماســکرانو، 
کاپیتان های اول تا چهارم فصل  آینده بارسلونا نام 

گرفتند.
*  فدراسیون فوتبال عربستان برای پیشرفت داوری 
در این کشور ها وارد وب، داور سرشناس انگلیسی را 

به عنوان رئیس کمیته داوران انتخاب کرد.

جهانبخش: رقم انتقالم به آلکمار 2 میلیون یورو 
است

مهدوی کیا: در تورنمنت نروژ نتیجه اهمیت زیادی 
نداشت

هاشمیان: درِ کمیته انضباطی را ببندید!
افضلی فر: دستگیری مدیران فوتبالی صحت ندارد

جلالی: سایپا به هیچ بازیکنی خودرو نداده است

 کمیته داوران بــدون داور| اختلافات درونی 
کمیته داوران از مدت ها پیش وجود داشــته و حالا 
آتش زیر خاکستر شعله کشیده است. روز گذشته 
مسعود مرادی از حضور در کمیته داوران انصراف داد 
و وقتی این موضوع را کنار غیبت هدایت ممبینی در 
جلسات ماه های گذشته قرار می دهیم به این مسأله 
می رســیم که هیچ یــک از داوران قدیمی دیگر در 
کمیته خود نیستند. هرچند که فریدون اصفهانیان، 
رئیس کمیته داوران این موضوع را تکذیب می کند: 
»وقتی شخصی قصد استعفا دادن دارد، باید به جای 
مصاحبه در رسانه ها، به طور مکتوب درخواست خود 

را به کمیته ارایه کند تا مورد موافقت قرار بگیرد.«
 خسوس ســرانجام برگشــت| خسوس 
کاندلاس، سرمربی ســابق تیم ملی فوتسال که از 
دی ماه  سال گذشــته به مرخصی رفته و این رشته 
را به حالت تعلیق درآورده بود، روز گذشته به ایران 
برگشت! آیا خسوس در ایران می ماند؟ رضا افتخاری، 
رئیس کمیته فوتســال دراین باره توضیح می دهد: 
»خسوس آمده تا بازی های جام باشگاه های آسیا را از 
نزدیک تماشا کند و هنوز مذاکراتمان را در مورد ادامه 
فعالیتش در تیم ملی با او انجام نداده ایم. در روزهای 
آینده این کار را خواهیم کرد و امیدواریم که توافقات 
صورت بگیرد.« این درحالی است که افتخاری پیش 
از این اعلام کرده بود در صورت قهرمانی تأسیسات 
در جام باشگاه های آسیا وحید شمسایی سرمربی 

تیم ملی خواهد شد.«
  کتک کاری در ســازمان لیگ| روز گذشته 
مالک باشــگاه لیگ دویی شــهرداری لنگــرود با 
عصبانیت به ســازمان لیگ رفــت و پس از حضور 
در اتــاق بهروان از او درباره نامه ای که دو ماه اســت 
رئیس کمیتــه ســازمان لیگ امضایــش نکرده 
پرسید. بگو مگوی دو نفر به این جمله از زبان مالک 
شهرداری ختم می شــود: »مرد نیستی که نامه را 
امضا نمی کنی!« بهروان از کوره دررفته و شــاهدان 
می گویند صدای داد و فریاد همه جــا را فرا گرفته 
بوده و بهروان هم یک سیلی به صورت مالک باشگاه 
شهرداری لنگرود زده است.« درنهایت هم اعضای 

سازمان لیگ به غائله خاتمه می دهند.
  انتقاد به طرح لباس تیم زنان یونایتد| طراحی 
پیراهن زنانه تیم فوتبال منچستریونایتد توسط شرکت 
تولید لوازم ورزشی آدیداس، برای این شرکت آلمانی 
از سوی هواداران شیاطین سرخ انتقاداتی را به همراه 
داشته است. منتقدان، شــرکت آدیداس را به تهییج 

برای استفاده ابزاری از فوتبال زنان محکوم کرده اند.

 صرفا جهت اطلاع!

گفت وگو با شجاعی، رئیس فدراسیون تیروکمان: 

حیف که کامپوند در المپیک نیست
درحالی  شــهروند| 
که  نزدیک به 2 ســال از 
دوشــغله بــودن رئیس 
فدراســیون تیراندازی با 
کمان می گذرد اما هنوز 
انتخابات این فدراسیون 
برای معرفی رئیس جدید 

برگزار نشده،  اگرچه به نظر می رسد در یکی،  2 ماه 
آینده این طلسم شکسته شــده و شجاعی 2 سال 
زودتر از پایان دوره 4 ساله اش از راس این فدراسیون 
کنار بــرود. در ادامه گفت و گوی »شــهروند« را با 
محمدعلی شجاعی، رئیس فدراسیون تیراندازی با 

کمان درباره اتفاقات روز این رشته می خوانید: 
  اخیرا تیم ملی کامپوند ایران موفق شد برای 

نخستین بار به قهرمانی در جهان برسد...
اگر به سایت فدراســیون جهانی مراجعه کنید،  
متوجه می شوید مســابقاتی که در دانمارک برگزار 
شــد،  از نظر تعداد شــرکت کننده بی نظیر بود. 96 
کشور و بیش از 650 ورزشکار در این رقابت ها حاضر 
بودند که تا به حال در این چند سال به شخصه نمونه 
این استقبال را ندیده بودم. اتفاقاتی که کار ما را برای 
رسیدن به موفقیت ســخت می کرد،  شرایط آب و 
هوایی دانمارک بود که باد و باران شــدیدی داشت. 
درنهایت با وجود تمام این اتفاقات و حضور پرقدرت 
کشــورها، نمایندگان ایران توانستند روی سکوی 

قهرمانی جهان بایستند.
حسرت نمی خورید که کامپوند در المپیک 

حضور ندارد؟
متاسفانه رشته ای که ما در آن قدرتمند هستیم 
و در ســطح جهان نیز در آن مدال کسب می کنیم،  
در المپیک نیست،  اگرچه رایزنی ها انجام شده که از 
المپیک 2020 این رشته هم به المپیک راه پیدا کند. 
آن موقع است که می توانیم در تیراندازی با کمان نیز 
به کسب مدال در المپیک امید داشته باشیم. البته 
ما توانمندی خود را در این رشــته از یک سال قبل و 
با کسب اولین مدال در بازی های آسیایی اینچئون 
نشــان دادیم و درنهایت این بزرگی را از قاره آسیا به 

جهان منتقل کردیم.
  در بخش ریکرو چقدر شــانس برای کسب 

سهمیه المپیک وجود دارد؟
دقیقا مثل المپیک لندن که در 3 مرحله شانس 
کسب سهمیه المپیک را داشــتیم،  این بار نیز این 
شــانس وجود دارد. یکی از ایــن رقابت ها برایمان 
گذشت اما نتوانستیم به سهمیه برسیم و 2 شانس 
دیگر در مسابقات آســیایی تایلند و جهانی آنتالیا 

در سال آینده شمسی داریم.
  حتی درصورت کسب سهمیه به نظر می رسد 
شانس برای کســب مدال وجود دارد. درست 

است؟
بعید است، ما برای 5 سال آینده برنامه ریزی کردیم 
تا در المپیک 2020 این اتفاق رخ دهد. این باور من 
براساس ســرمایه گذاری است که در بخش پایه رخ 

داده است. 
  بحث حضور زهرا نعمتی،  کماندار معلول ایران 

در المپیک به کجا انجامید؟
نعمتی رشــد رکورد خوبی داشته و امید داریم تا 
در المپیک نیز علاوه بر پارالمپیک شرکت کند. اگر 
او بتواند خودش را خوب آماده کند،  کسب مدال در 

المپیک نیز دور از دسترسش نیست.
بعد از گذشت نزدیک به 2 سال شما همچنان 
هم در کمیته المپیک حضــور دارید و هم در 

فدراسیون تیراندازی با کمان!
از زمانی که خزانه دار کمیته ملی المپیک شدم،  
این طرح را دادم که براســاس قانــون نفر دیگری 
جایگزین من شود اما وزارت ورزش تصمیم گرفت 
تا فدراسیون هایی که در بازی های آسیایی امید به 
مدال داشتند، انتخاباتشان بعد از این رقابت ها برگزار 
شــود. البته برخی از آقایان نیز با شکایت بی دلیل 
خود از دوره قبلی مانــع برگزاری انتخابات بودند اما 
این مشکلات حل شده و نام نویسی برای کاندیدای 
ریاست نیز آغاز شده است. امیدوارم نفر بعد از من نیز 

بتواند گام های مثبتی در این رشته بردارد.

آقای رئیس
ستون ثابت  

      چهارشنبه ها


